



ACTSAFE RCX - FOR THE FASTEST AND SAFEST RESCUE



max
250 KG



VARIABLE



IP 67

Altitec Limited

Distributor, Training and Service partner

A: Unit 4 Datapoint Business Centre 6

South Crescent, London, E16 4TL, UK. T:

+44 (0) 20 7474 5034

E: actsafe@altitec.services

W: www.altitec.co.uk/actsafe

RCX POWER ASCENDER



The battery-powered RCX rope winch is a motorised system to ensure the transport of persons or loads to hard-to-reach areas where occasional or repetitive work is carried out.

The ActSafe RCX rope winch has been specially developed for effortless and efficient rescue operations. The main users are search and rescue (SAR) teams from the fire brigade, disaster relief or emergency services. The innovative device is compact, lightweight and complies with protection class IP67 (dustproof and waterproof). It is equipped with replaceable and rechargeable batteries and a remote control with a range of up to 150 metres. The ActSafe RCX is perfectly suited for ropes with different diameters and is therefore flexible and quickly ready for use. The device is certified for a user weight up to 250 kg.

- Simplifies and accelerates work during rescue operations
- 0-24 m/minute at 250 kg
- IP67 standard
- Variable rope Grab System (Rope should be EN1891A, and for loads greater than 150 kg, 11 mm ropes are recommended)

Die akkubetriebene Seilwinde RCX ist ein motorisiertes System, um den Transport von Personen oder Lasten in schwer zugängliche Bereiche zu gewährleisten, in denen gelegentliche oder wiederkehrende Arbeiten stattfinden.

Die ActSafe RCX Seilwinde wurde speziell für einen kraftschonenden und effizienten Rettungseinsatz entwickelt. Die Hauptanwender sind Such- und Rettungsteams (SAR) aus den Bereichen Feuerwehr, Katastrophenhilfe oder dem Notfalldienst. Das innovative Gerät ist kompakt, leicht und entspricht der Schutzklasse IP67 (staubdicht und wasserdicht). Es ist ausgestattet mit austauschbaren und aufladbaren Batterien sowie einer Fernbedienung mit bis zu 150 Metern Reichweite. Das ActSafe RCX eignet sich hervorragend für Seile mit verschiedenen Durchmessern und ist somit flexibel und schnell einsatzbereit. Das Gerät ist für ein Nutzergewicht bis 250 kg zertifiziert.

- Vereinfacht und beschleunigt Arbeiten bei Rettungseinsätzen
- 0-24 m/Minute bei 250 kg
- IP67-Standard
- Variable Seildurchmesser (Seil nach EN1891A, bei Lasten über 150 kg wird die Verwendung von 11 mm empfohlen)

RCX POWER ASCENDER

	250 kg
	0-24 m/min
	variable
	13.3 kg
	32 x 28 x 27 cm
	IP 67
	Approximately 200 m at 100 kg
	90 min
	Range – up to 150 m
	-10° to +40° C
	76 dB
	POA-017



Altitec Limited | Distributor, Training and Service partner | T: 020 7474 5034 | W: altitec.co.uk/actsafe



**HAND-BUILT
IN SWEDEN**